
 

 

ZAPISNIK 

s 29. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan održane 03. travnja 2025. godine, s početkom u 19,00 sati 

u Općinskoj vijećnici Općine Sukošan. 

NAZOČNI: Mojmir Torbarina, Tomislav Dražić, Željko Števanja, Marijana Rogoznica, Ante Martinović, 

Stipana Banić i  Milan Ročak. 

ODSUTNI: Antonija Mitrović, Marko Baričić, Tony Šime Gašparović, Marino Brkić, Darko Smolić-Ročak 

i Robert Dijan 

OSTALI NAZOČNI: Načelnik Općine Sukošan Ante Martinac.  

 

Predsjednik vijeća predlaže sljedeći:  

D N E V N I   R E D                                                                                          
1. Verifikacija zapisnika s 28. sjednice Općinskog vijeća Općine Sukošan, 

2. Donošenje izmjena i dopuna Proračuna Općine Sukošan za 2025. godinu, 

3. Odluka o namjeni viška prihoda po Financijskom izvještaju Općine Sukošan za 2024. godinu, 

4. Odluka o raspisivanju izbora za Vijeća Mjesnih odbora,  

5. Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog načelnika Općine Sukošan za razdoblje od 

01. siječnja 2024. do 31. prosinca. 2024. godine, 

6. Razno. 

 

Predloženi dnevni red  jednoglasno je usvojen (7 glasova). 

 

Ad.1. 

Zapisnik s 28. sjednice Općinskog vijeća bez izmjena i dopuna usvojen je jednoglasno (7 glasova). 

Ad.2. 

Načelnik Ante Martinac u kraćim crtama obrazložio je izmjene i dopune Proračuna Općine Sukošan za 2025. 

godinu. Izmjena se odnosi na stavku Izgradnja reciklažnog dvorišta.  Riječ je o projektu čija realizacija prema 

projekcijama iznosi između 650.000,00 eura - 700.000,00 eura bez PDV-a. Budući da je u Proračunu za  

2025.g za stavku Izgradnja reciklažnog dvorišta planirano  100.000,00 eura, predlaže povećanje te stavke jer 

postoji mogućnost da uskoro bude raspisan natječaj iz EU fondova za izgradnju i opremanje reciklažnog 

dvorišta. Da bi se Općina Sukošan mogla javiti na natječaj potrebno je imati predviđena sredstva u Proračunu.  

Vijećnik Mojmir Torbarina primjećuje povećanje u iznosu od 55.000,00 eura u stavci Stadioni a koja nije 

iskazana u Odluci o namjeni viška prihoda, na što načelnik odgovara da se to neće financirati iz viška prihoda, 

već iz poreza na dohodak i kapitalne donacije iz županije. Vijećnik Ante Martinović se uključuje te navodi 

da u stavci Razvoj zajednice dolazi do smanjenja od 100.000,00 eura. Načelnik Ante Martinac pojašnjava da 

je Izgradnja reciklažnog dvorišta u Proračunu za 2025.g. bila sažeta u stavci Razvoj zajednice. Sada je ovim 

izmjenama definirana u stavci Kapitalni projekti te je iznos od 100.000,00 eura iz stavke Razvoj zajednice 

prebačen u stavku Kapitalni projekti. 

Vijećnik Mojmir Torbarina je mišljenja da je izgradnja reciklažnog dvorišta prioritetan projekt na što 

načelnik Ante Martinac navodi kako se nada da će projekt izgradnje reciklažnog dvorišta biti jedan od  

prioritetnih projekata budućem sazivu Općinskog vijeća. Također je ukratko obavijestio vijećnike kako je 

danas s Ministarstvom mora, prometa i infrastrukture potpisao Ugovor za financiranje izgradnje dijela šetnice 

u Maloj Makarskoj u iznosu od 220.000,00 eura te iz tog razloga odustaje od konzumacije odobrenog kredita  

od 500.000,00 eura koji je bio predviđen za istu namjenu. Vijećnik Milan Ročak se uključuje te pita jesu li 

sredstva od 220.000,00 eura za izgradnju dijela šetnice nepovratna na što načelnik potvrdno odgovara.  

Vijećnika Antu Martinovića zanima jeli projekt izgradnje reciklažnog dvorišta ostaje isti ili dolazi do nekih 

izmjena na što načelnik odgovara da je projekt revidiran prema novom Planu gospodarenja otpadom i novim 

pravilnicima. Uskoro se očekuje ishodovanje Građevinske dozvole.  

Vijećnika Mojmira Torbarinu zanima jeli postoji šansa da se do kraja godine pokrene nešto u vezi poslovne 

zona Barake, na što načelnik Ante Martinac odgovara da bi HEP u prvoj polovici ove godine trebao napraviti 

elektrifikaciju naselja Debeljak na koju bi se spojila i poslovna zona  Barake. Vijećnik Mojmir Torbarina 

nastavlja te pita jeli i to možda prilika da se prostorije Komunalnog poduzeća dislociraju a da se sadašnje 

prostorije iznajmljuju, također navodi da postoje i neiskorišteni prostori na katu bivše Sukošanke koji se 

mogu dati u najma ili na neki način iskoristiti na što načelnik odgovara da  je istog mišljenja te da će to 

zasigurno biti tema u budućem razdoblju. Vijećnik Milan Ročak  se osvrće na izgradnju šetnice u Maloj 
Makarskoj te ga zanima jeli samo dio šetnice koji je pod Županijskom lučkom upravom ostao neuređen te 



jeli oni imaju neki plan da se i taj dio ured, na što načelnik odgovara da ostaje taj dio, dio do potoka i dio 

plaže u Tustici. Napomenuo je da se čeka da taj dio uđe u lučko područje kako bi se ga Županijska lučka 

uprava mogla nominirati prema Ministarstvu. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Sukošan za 2025. godinu usvojene su jednoglasno (7 glasova). 

Ad.3. 

Odluka o namjeni viška prihoda po Financijskom izvještaju Općine Sukošan za 2024. godinu, usvojena je 

jednoglasno (7 glasova). 

Ad.4. 

Načelnik Ante Martinac navodi da se ovom odlukom predlaže, kao što je bilo i 2013, 2017 i 2021 g., izbore 

za vijeće mjesnih odbora provesti isti dan kada se održavaju i izbori za općinsko vijeće i općinskog načelnika. 

Vijećnik Mojmir Torbarina pita jesu li mjesni odbori u funkciji, jeli daju neke prijedloge, sugestije, na što 

načelnik Ante Martinac odgovara kako mjesni odbori nemaju pravnu osobnost o odlučivanju, ali daju svoje 

prijedloge, zahtjeve… 

Vijećnika Antu Martinovića zanima na temelju čega je definiran broj članova mjesnih odbora, jeli to ovisi o 

broju stanovnika u mjestu,  na što načelnik odgovara da je broj članova definiran Statutom.  

Odluka o raspisivanju izbora za Vijeća Mjesnih odbora usvojena je jednoglasno (7 glasova). 
Ad.5. 

Načelnik Ante Martinac navodi da ovaj izvještaj predstavlja kratak pregled aktivnosti za razdoblje od 01. 

siječnja do 31. prosinca 2024.g.  

Vijećnik Mojmir Torbarina navodi da je ovo izvješće rezultat sinergije općinskog načelnika i općinskog 

vijeća, na što načelnik ističe da ne može ništa ni provoditi bez odluke Općinskog vijeća. Vijećnik Mojmir 

Torbarina nastavlja te primjećuje da je u izvješću navedeno da se vodio postupak jednostavne javne nabave 

za asfaltiranje ulica te smatra da bi trebali biti navedeni i točni nazivi ulica. Načelnik Ante Martinac navodi 

kako će se u budućim izvještajima biti naznačeni nazivi ulica. 

Vijećnik Ante Martinović primjećuje da u izvješću stoji da je u 2024.g dodjeljeno116 studentskih i učeničkih 

potpora te da je naveden iznos za tu stavku 15.813,05 eura, što bi značilo da je svaki korisnik potpore dobio 

cca 15,00 eura, smatra da se to mali iznos koji treba povećati. Načelnik Ante Martinac navodi da je mjesečna 

učenička potpora iznosi 70,00 eura dok studentska potpora iznosi 100,00 eura mjesečno te da je omaškom u 

izvješću naveden iznos od 15. 813,05 eura koji nije ispravan. Naveo je da je ove godine u Proračunu za 

učeničke i studentske potpore planirano 80.000,00 eura. Vijećnik Ante Martinović je mišljenja da bi se trebale 

povisiti i naknade za novorođenčad, budući da su cijene opreme za dijete velike pa bi možda na takav način 

i stimulirali mještane. Također postavlja pitanje na što se odnosi stavka Sufinanciranje posebnih programa 

na temelju sklopljenih ugovora na što načelnik odgovara da se to odnosi na rad ambulanti. 

Vijećnik Mojmir Torbarina na koncu postavlja pitanje jeli Općina Sukošan donira sredstva za Opću bolnicu 

Zadar, na što načelnik odgovara da  je donacija Općoj bolnici Zadar svake godine predviđena u Proračunu  u 

iznosu od 5.000,00 eura.   

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o radu Općinskog načelnika Općine Sukošan za razdoblje od 01. siječnja 

2024. do 31. prosinca. 2024. godine usvojen je jednoglasno (7 glasova). 

Ad.6. 

- Vijećnik Mojmir Torbarina pita hoće li se omogućiti mještanima, koji nemaju mogućnosti spajanja 

na kanalizaciju, jednom godišnje besplatno crpljenje septičke jame, na što načelnik odgovara da još 

uvijek ne postoji ta mogućnost. Za mjesec dva će se Odvodnja Bibinje-Sukošan pripojiti Vodovodu 

d.o.o. Zadar. Trenutačno se intenzivno radi na izradi novelacije studije izvedivosti zbog novog 

uređaja za pročišćavanje u Bibinjama te se tijekom mjeseca svibanja očekuje novi program 

financiranja za nastavak izgradnje sustava javne odvodnje i uređaja za pročišćavanje otpadnih voda. 

Lokacijska dozvola za novi uređaj je ishodovana, imovinsko pravni odnosi su riješeni. Izvođač koji 

dobije posao dužan je ishoditi Građevinsku dozvolu, izraditi izvedbeni projekt i izvoditi radove 

- Vijećnika Mojmira Torbarinu zanima jeli se s predstavnicima Marine Dalmacije ponovno 

raspravljalo o proširenju Marine Dalmacije nakon održane tematske sjednice, na što načelnik Ante 

Martinac odgovara da se o toj temi s predstavnicima Marine Dalmacije više nije raspravljalo te da 

je jasno zauzet stav po tom pitanju. 

- Vijećnik Ante Martinović pita jeli ima pomaka u vezi izgradnje kanalizacijske mreže u Sukošanu, 

na što načelnik Ante Martinac odgovara da će se radovi na plaži izvoditi do sredine svibnja, nakon 

čega će se za vrijeme turističke sezone radovi izvoditi u ulicama iznad.  

- Vijećnik Ante Martinović pita jeli ima novih informacija u vezi proširenja Osnovne škole u 

Sukošanu, na što načelnik odgovara da je ugovor za dogradnju potpisan, čeka raspisivanje natječaja. 



- Vijećnik Ante Martinović postavlja pitanje jeli ishodovana koja Građevinska dozvola od strane 

osoba koji su kupili građevinske terene po povoljnijim uvjetima u Debeljaku, na što načelnik navodi 

da misli da je izdano nekoliko dozvola te da o tome evidenciju vodi Jedinstveni upravni odjel. 

   

    Rasprave više nije bilo pa predsjednik zaključuje sjednicu u 19:50 sati. 

Sjednica je tonski snimana i tonski snimak je pohranjen u JUO Općine Sukošan. 

 

                   Zapisničar:                                                                                           Predsjednik OV: 

Lucija Dijan Lonić, bacc. admin.publ                                                      Tomislav Dražić dipl.ing 

 

 

 

 


